

# **YOUNG**

# BUZZING WORLD 个年轻的活力世界

ONE

OUR BEE-LIEFS 我们的理念

## To ensure students have all the skills they need to succeed in today's changing world. We bring

together the best teaching and learning resources to help students discover and create lasting positive change, inside and out. 我们会确保学生们在这个日新月异的世界中取得成 功所需的各项技能。我们也汇集了最好的教学和资

源以便帮助学生拥有持久内外创造的积极变化。

WE'RE BUZZING TO START

Kinder Labz offers care and education for children from two years to six years of age. From the moment you walk through the door, you can hear the buzz of happy, confident children hard at learning. We offer the Early

Years Foundation Stage (EYFS) programme suited to the interests and natural curiosity of boys and girls. During these exciting developmental years, children absorb information at extreme speeds, expressing interest

and curiosities in every new discovery.

Children gain confidence and thrive in our happy, secure and stimulating environment. Opportunity is given for children to learn in different wavs and at different rates, while encouraging individuals to feel a valued member of

the class. Alongside an outstanding education, we aim to develop globally minded young people with a strong sense of principles, compassion, respect and creative thinking. We place great value on relationships

parents. We're ambitious for each and every child who joins us, nurturing, inspiring and challenging them to be the very best they can be.

between children, teachers and

早期基础阶段(EYFS)

### KinderLabz 为2至6岁的孩子提供看护和 教育。当你走进KinderLabz 的大门的那 刻起,你就可以听到孩子们欢乐及学习

欢迎

中自信的笑声。我们提供早期基础阶段 教育体系(EYFS),以符合男孩和女孩的兴 趣,以激发孩子们天生的好奇心。 在这成长的时期,孩子们能以极快的速度 吸取知识,对每一件新发现都会表现兴趣 及好奇心。

孩子们能够在安全和振奋的环境中快乐 及自信的茁壮成长。不仅如此, 孩子们有 机会以不同的方式和速度学习, 我们以鼓励来让每一位学生都感受到各自的价值

除了优秀的教育,我们的目标是培养年轻 -代拥有强烈的原则意识,同情心,尊师 重道以及创造性思维。 我们非常重视孩子,老师和父母之间的关

我们对每个加入我们的孩子都抱持着很 大的抱负,我们以培养,激发,挑战来让他 们成为更好的孩子。



## rapidly changing world. 我们的早期基础阶段教育体系(EYFS) 让孩子们在这迅速变化的世界里,加强他们的沟通能力 以及扩大视野。

Early Years Foundation Stage (EYFS)

Our Curriculum 我们的课程包括 **Physical** 

Our Early Years Foundation Stage (EYFS) programme is a great way for young children to develop communication skills, as well as an expanded view of their





# Pre-Nursery (2-3 years old) | 预备幼几班 (2-3 岁) on socialization and enriching activities.

communication and motor skills.

K1 (5 years old) | 幼一班 (5 岁)

期参与社交以及更多丰富活动。 Nursery (3 – 4 years old) | 幼几班(3–4 岁)

Yay; It's your child's fourth birthday! Our focus is on improving their

好极了; 这是您孩子的四岁生日! 在此阶段我们注重于提升孩子的沟通和运动技能。

Turning five can be a challenge for many parents but worry not! We cover a comprehensive range of subjects focused on self-care and expressive activities. 五岁对很多父母来说往往是一个挑战,但不用担心!在这个阶段,我们涵盖广泛和充

实的科目以加强自我照顾和表现活动。 K2 (6 years old) | 幼二班 (6 岁) One more year and they'll be ready for primary school. Here we emphasise on

literacy and help them understand the world through different themes. 再过一年他们将准备上小学一年级,让他们为上小学一年级做好准备。我们注重于

# KINDERI

school and in the school holidays.

**OUR FACILITIES** 

classrooms, furnished and equipped to meet the needs

of each specific age group.

Air-conditioned classrooms

Smartboards

Dining area Wading pool

Playground

Medical Bay

**School hours** 

ICT lab Music suite

All classes have their own separate

BASC (7-12 years old) | 上学前/后班 (7-12 岁)

孩子们在课前/课后和学校假期里协助他们辅导作业。

读写能力以及帮助他们通过不同的主题了解世界。

您的孩子在进人小学时也可以加入我们的课前/课后课程。给忙碌的家长多一双手让

Your child can join us as they enter primary school. Giving busy parents a hand with their homework and keep them buzzing; both before & after

时间 TIME

#### 8:30am - 12:30pm (Mon - Fri) Full day 8:30am - 5:30pm (Mon - Fri), 8:30am - 12:30pm (Sat) **Half Day**

pattern. The options are:

The fun starts bright and early at

8:30am and we extend our day with

activities and clubs until 5:30pm if

that fits best with your working

breakfast.

As school starts at 8:30am, you may send your child to the hive around 8am.

#### 8:30am - 1pm (Mon - Fri), 8:30gm-1:00pm (星期—至星期五) 8:30am – 12:30pm (Sat) 8:30am-12:30pm (星期六) The full day and half day sessions include breakfast and lunch while

JOIN THE HIVE

school hour sessions only includes

At 2 years old, your child can join us at any time in the year. Here, we focus 在孩子两岁起,您可以在一年中任何时候将孩子加人我们的蜂巢。我们注重小孩早

# ●食堂区 ○儿童泳池 游乐场 ○医疗室 A BIG HIVE BUZZING WITH ACT

5:30pm以配合您的工

作时间。

上课时间

半天制

我们的设备

定年龄层的需求。

○互动式电子白板 ○全新ICT 实验室

○冷气教室

●音乐室

所有班级都是设备齐全,以满足每个特

愉快的一天将在8:30am开始。我们将

利用活动和学会课程充实一天至

8:30gm-12:30pm (星期—至星期五)

8:30am-5:30pm (星期一至星期五)

我们全年都有开放让孩子参加两天至少

由于学校从上午8:30开始上课,您可以

8:30am-12:30pm (星期六)

全天制和半天制包含了早餐和午餐,而 4小时制包含了早餐而已。

在上午8点把您的孩子带到来蜂巢中。

两小时的免费课程。

# 如何申请 The only way to appreciate the kind of preschool and nursery we are is to meet the team and teachers – we want to show you what we do and what we bee-lieve in. We will then be able to offer your child a place and send out all the joining information that you need.

■ The Secret Garden 010-664 4211 05-2428661 KPJ Ipoh Jalan Raja Dihilir Kinder Labz Sdn Bhd (345254-M)

让我们向您展示我们的特色和理念唯一的途径就是与我们的团队和教师见面。 然后,我们就能为您的孩子提供一个适合的上课环境和让您了解所需的资料。

4 Jalan Woodward,

30350 Ipoh, Perak



Heritage Hotel



电子邮件以获取最新资讯